
Město Švihov 

Zastupitelstvo města Švihov 

 

    

Z á p i s 

ze zasedání Zastupitelstva města Švihov č. Z/2/14, konaného dne 25. 11. 2014 od 18.00 hod. v kanceláři 

starosty v I. patře radnice Švihov, nám. Dr. E. Beneše č.p. 38.            

 

Zasedání Zastupitelstva města Švihov (dále „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostou města 

PaedDr. Václavem Petrusem (dále jen „předsedající“). Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 

s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle 

§ 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a 

to od 18. 11. 2014 do 25. 11. 2014 (příloha č. 1). Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že přítomno je 7 členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 

zákona o obcích).    

Dále přítomni:  ředitelka ZŠ a MŠ Švihov Mgr. J. Suchá 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Starosta určil ověřovatele zápisu Jiřího Ungera a Vladimíru Beštovou, zapisovatelem Z. Urbánka.  

 

Bod  č. 2 –  Ověření zápisu č. 1/2014 

Ověření zápisu č. 1/2014 provedli Jiří Unger a Vladimíra Beštová. Zápis byl přečten a odpovídá 

projednávaným skutečnostem.   

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu tak, jak byl zveřejněn v pozvánce. 

1.  Zahájení.  

2.  Ověření zápisu č. 1/2014. 

3.  Kontrola plnění usnesení. 

4.  Rozbor hospodaření ZŠ a MŠ Švihov za 3. čtvrtletí r. 2014. 

5.  Rozbor hospodaření města za 3. čtvrtletí r. 2014.  

6. Návrh rozpočtu na rok 2015. 

7. Prodej pozemku p.č. 1475/1 díl „a“ v k.ú. Lhovice. 

8. Zadání zakázky „Oprava MK Kamýk“. 

9. Jmenování školské rady. 

10. Různé.  

 

Před hlasováním dal předsedající možnost členům se vyjádřit. K navrženému programu nebyly vzneseny 

návrhy na doplnění. Předsedající dal hlasovat o návrhu programu zasedání.  

Návrh usnesení:  ZM schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 17/Z2/14 bylo schváleno. 

 

Bod č. 3 –  Kontrola plnění usnesení. 

Ke kontrole není žádný bod usnesení. 

 

Bod č. 4 – Rozbor hospodaření ZŠ a MŠ Švihov za 3. čtvrtletí r. 2014 – písemný materiál 
Ředitelka školy podala k předloženému materiálu stručný komentář: 

- v doplňkové činnosti je zatím nižší zisk, nájmy za tělocvičnu budou ve IV. čtvrtletí, školní jídelna – je méně  

  cizích strávníků  

- výnosy – státní prostředky nestačí na všechny potřeby, dokrývá se z provozních prostředků od zřizovatele,  

  zejména na učební pomůcky 

- 420 tis. Kč mimořádný příspěvek od města a okolních obcí na vybavení 

- ostatní jiné výnosy - příjem doplatku pojistného za vytopení třídy v MŠ 

                                  - příjmy za prodej železa a papíru  



- výdaje – komentář k některým položkám, oprava a údržba – zřejmě budou zapojeny prostředky i  

   z rezervního fondu 

Členové zastupitelstva nemají žádný dotaz. 

Předsedající doplňuji, že včera rozbor podrobně projednal Finanční výbor. 

Rozbor hospodaření ZŠ a MŠ Švihov za 3. čtvrtletí roku 2014 vzalo zastupitelstvo města na vědomí bez 

hlasování. 

Po tomto bodu z jednání odešla ředitelka školy. 

  

Bod č. 5 – Rozbor hospodaření města za 3. čtvrtletí r. 2014 – písemný materiál 

Předsedající podal k předloženému materiálu stručný komentář. Výdaje se vyvíjí velice pozitivně, 

předpokládaný schodek 6 mil. Kč nebude docílen, zřejmě bude pouze mírný. Daňové výnosy jsou všechny 

naplňovány přes 75 %. Zdůvodnil nižší čerpání u některých položek – poplatek ze vstupného, ČOV. 

Výdaje – zdůvodněno vyšší plnění u některých položek – vlastní kulturní akce, hřbitov, činnost vnitřní správy, 

správa obcí.  

Předsedající současně členy zastupitelstva seznámil s provedenou rozpočtovou změnou č. 9, kterou se 

některé tyto položky upravují.  

Členové zastupitelstva nemají k předloženému materiálu žádný dotaz. 

Rozbor hospodaření města za 3. čtvrtletí roku 2014 vzalo zastupitelstvo města na vědomí bez hlasování. 

  

Bod č. 6 – Návrh rozpočtu na rok 2015 + rozpočtový výhled – písemný materiál 

Předsedající podal komentář k předloženému rozpočtovému výhledu a návrhu rozpočtu města na rok 2015. 

Návrh musí být zveřejněn na úřední desce nejméně na dobu 15 dní. Je plánován schodek ve výši 3,4 mil. Kč. 

Škola žádá o posílení rozpočtu na nákup sekačky – navýšeno o 50 tis. Kč. Nižší výdaje proti letošnímu roku se 

plánují u položky komunikace – letos stavba chodníků. Navyšuje se položka požární ochrana – plánován 

nákup nové cisterny – z prostředků města 2,5 mil. Kč. Ostatní výdaje odpovídají částkami předchozího roku. 

Zítra bude návrh zveřejněn na úřední desce. 

J. Staněk se dotazuje na položku likvidace čerpání stanice x předsedající vysvětlil, za jakých podmínek se 

město stalo vlastníkem. 

M.Bubeník se dotazuje na komunikaci Žižkova x předsedající informuje o stavu zpracování projektové 

dokumentace na opravu včetně veřejného osvětlení a mostu. 

Další dotazy nejsou.  

 

Bod č. 7 – Prodej pozemku p.č. 1475/1 díl „a“ v k.ú.Lhovice. 

Záměr prodeje části pozemku p.č. 1475/1 označení jako díl „a“ v k.ú. Lhovice byl zveřejněn na úřední desce 

od 5.11.2014 do 21.11.2014. K odkupu majitele již dříve vyzvalo město, neboť se jedná o pozemek města, 

který je historicky zaplocen. Jediným zájemcem jsou manželé Jana a Václav Brožovi, Lhovice č.p. 1. Žadatel 

již nechal zpracovat oddělovací geometrický plán č. 159-36-2014, kde ze stávajícího pozemku p.č. 1475/1 je 

oddělen díl „a“ o výměře 14 m2  . Cena na 1 m2 je 30,50 Kč, kupující ponese náklady na sepsání kupní 

smlouvy a na zápis do katastru nemovitostí.   

K předloženému návrhu nejsou žádné dotazy či připomínky. 

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s prodejem části pozemku p.č. 1475/1 v k.ú. Lhovice vyznačenou 

v oddělovacím geometrickém plánu č. 159-36-2014 jako díl „a“ o výměře 14 m2  za cenu 30,50 Kč za 1 

m2 manželům Janě a Václavu Brožovým, Lhovice č.p. 1.  Kupující ponese náklady na sepsání kupní 

smlouvy a na zápis do katastru nemovitostí. 

Výsledek hlasování:  pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 17/Z2/14 bylo schváleno. 

 

Bod č. 8 – zadání zakázky „Oprava MK Kamýk“. 

Státní pozemkový úřad vybudoval novou asfaltovou komunikaci ve Vosí od hranic katastru s Kamýkem po 

katastr Vícenice. Zbývající část staré komunikace cca 250 m od hranic katastru Vosí do Kamýku opraví 

město, a to položením cca 15 cm vrstvy vyfrézovaného materiálu a zástřikem. Byly osloveny 3 firmy na 

podání cenové nabídky: 

1. Eurovia Silba a.s.     -   145 tis. Kč 

2. Lesní stavby Nýrsko  -    157 tis. Kč 

3. Silnice Klatovy  -    187 tis. Kč 

Předsedající navrhuje zadat opravu komunikace firmě Eurovia Silba a.s. Plzeň. 



K předloženému návrhu nejsou žádné dotazy či připomínky. 

Návrh usnesení: ZM souhlasí s přidělením zakázky „Oprava MK Kamýk“ firmě Eurovia Silba a.s. Plzeň 

za částku 145.179,75 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování:  pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 18/Z2/14 bylo schváleno. 

 

Bod č. 9 - Jmenování školské rady. 
Předsedající k tomuto bodu uvádí, že pro nové tříleté funkční období školské rady je potřeba jmenovat dva 

členy za zřizovatele. Škola již nahlásila, že zákonnými zástupci žáků byli zvolení Miroslav Bubeník a Radek 

Tikal, pedagogickými pracovníky byli zvoleni Jiří Andrlík a Vendula Bauerová. Dosud za zřizovatele byli 

členy školské rady starosta Václav Petrus a členka zastupitelstva Vladimíra Beštová. Navrhuje pokračovat 

v tomto složení i nadále.  

Nikdo nepředložil jiný návrh.  

Návrh usnesení: ZM jmenuje členy školské rady PaedDr. Václava Petruse a Vladimíru Beštovou. 

Výsledek hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 2 (Petrus, Beštová). Usnesení č. 19/Z2/14 bylo schváleno. 

 

Bod č. 10 – Různé. 

 

Nařízení města o stanovení maximální ceny za hřbitovní služby 

Tajemník úřadu podal informaci, že u města proběhla kontrola specializovaného finančního úřadu na 

dodržování zákona o cenách. Vytklo nedostatek, že výše poplatku za hřbitovní služby je pouze schválena 

usnesením zastupitelstva a že není vydáno nařízení obce ke stanovení maximální ceny nebo zpracována 

kalkulace. Proto se předkládá ke schválení Nařízení města č. 1/2014 o stanovení maximální ceny za hřbitovní 

služby poskytované v souvislosti s pronájmem a užíváním hrobového místa. Maximální cena se stanoví 

v současné výši, tj. 200,- Kč za hrobové místo ročně.  

K předloženému návrhu nejsou žádné dotazy či připomínky. 

Návrh usnesení: ZM schvaluje vydání Nařízení města č. 1/2014 o stanovení maximální ceny za hřbitovní 

služby poskytované v souvislosti s pronájmem a užíváním hrobového místa. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 20/Z2/14 bylo schváleno. 

(Příloha č.3 – Nařízení města č. 1/2014) 

 

Předsedající vyzval předsedkyni kontrolního výboru, aby výbor provedl kontrolu předložených dokladů od 

spolků na čerpání dotace města. 

 

Vl. Beštová - opravoval se starý jez, nyní voda vůbec nepřetéká do spojovacího ramene, je bez vody – byly   

                      tam různé biotopy x předsedající reaguje, že podle stavebního povolení měla být osazena  

                      mobilní náplatka, ale je napevno. Pana Bernáška na to upozornil s tím, že do 30.11. 2014 chce  

                      ukázat, jak se mobilní náplatka obsluhuje. Pokud tak neučiní, bude to řešit s MěÚ Klatovy,  

                      který vydal stavební povolení. 

 

Zasedání ukončeno ve 20.00 hod.     

 

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina 

3) Nařízení města č. 1/2014 

 

 Zápis byl vyhotoven dne:  26.11.2014     

        Zapisovatel:  Zdeněk Urbánek 

 

 

Ověřovatelé: Jiří Unger            ………...…..………………………dne ………………………………….. 

 

  Vladimíra Beštová ………. ……………….…………dne ………………………………….. 

 

PaedDr. Václav Petrus, starosta města………….……………………dne ………..…………………………. 


